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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/15 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-8 
Rijeka, 20. 04. 2022. 

 
ZAPISNIK 

S 35. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

35. sjednica VMO Mlaka održana je 20.04.2022. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava o prijedlozima prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu. 
3. Rasprava o realizaciji programa „Dani MO“. 
4. Rasprava o realizaciji programa „Majčin dan i Dan obitelji“. 
5. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Rijeka Plusa na zahtjev građana za postavu stupića u 
Ulici R. Benčića kod kbr. 11 radi povećanja zaustavne preglednosti i na pločnik uz 
šahtu vodomjera. Zahtjev je odbijen uz obrazloženje da se takvi problemi ne mogu 
rješavati isključivo postavom fizičkih prepreka, već se nepropisno parkirana vozila 
mogu prijaviti Prometnom redarstvu, dok bi stupići uz vodomjer koji se nalazi na 
pločniku ometali sigurno kretanje pješacima.  Odgovor će se proslijediti stanarima 
zgrade R. Benčića 11. 
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 Zaprimljene su molbe ovlaštenih predstavnika stanara G. Duella 19 i 4, te V. P. Širole 
16 za obnovu žutih linija zabrane parkiranja vozila na ulaz istih zbog omogućavanja 
pristupa invalidnim osobama, te će se proslijediti Rijeka Plusu. 

 
AD 2 
 
Vijeće je raspravljalo o prijedlozima građana koji su pristigli putem mail-a i web obrasca i donijelo 
sljedeći: 
 

Zaključak: 
 

 Zahtjev za preregulaciju prometa ulicom G. Duella iz dvosmjerne u jednosmjernu nije 
opravdan.    
 

 Ograđivanje kontejnera za otpad žičanom ogradom se neće predlagati, jer je u tijeku 
uvođenje novog sustava prikupljanja otpada putem individualnih kontejnera za sve 
zgrade o čemu će stanari biti informirani od strane KD „Čistoća“. 
 

 Zahtjev za obnovu horizontalne signalizacije (pješačkih prijelaza), kao i uređivanje 
parkirnih mjesta pod naplatom u ulici M. Barača (podignut asfalt uz stabla) će se 
proslijediti Rijeka Plusu. 
 

 Zahtjev za postavu sprave za djecu s cerebralnom paralizom je proslijeđen Odjelu za 
komunalni sustav koji je odgovorio da nisu u mogućnosti udovoljiti zahtjevu jer se 
na javna dječja igrališta ne mogu postavljati sprave prilagođene djeci s posebnim 
potrebama obzirom da se pri njihovom korištenju zahtijeva nadzor stručne osobe.  
Iste se mogu postavljati samo u zatvorenom okolišu specijaliziranih ustanova. 
 

 Na zahtjev za postavu  stupića na pločnik u ulici R. Benčića je već Rijeka Plus uputio 
negativan odgovor (AD 1). 
 

 Na sljedećoj sjednici će se nastaviti rasprava i donijeti prijedlog komunalnih 
prioriteta MO Mlaka za sljedeću godinu. 
     

AD 3 
 
Vijeće je raspravljalo o realizaciji programa „Dani MO“. Nakon rasprave jednoglasno je donijet 
sljedeći: 
 

Zaključak:  
 
 Vijeće je prema zaključku s prethodne sjednice donijelo odluku o realizaciji programa 

Dani MO, te definiralo raspored i aktivnosti za sva događanja koja će se odvijati 
tijekom svibnja. 
 

 Zbog epidemiološke situacije i preporuka za odvijanje programa u zatvorenim 
prostorima, aktivnosti koje uključuju sudjelovanje većeg broja korisnika organizirat 
će se na otvorenom ili u prostorima koji mogu primiti više ljudi. 

 
AD 4 
Vijeće je raspravljalo o realizaciji programa „Majčin dan i Dan obitelji“. Nakon rasprave jednoglasno 
je donijet sljedeći: 
 

Zaključak:  
 
 Vijeće je održalo sastanak s ravnateljicom OŠ “Podmurvice” gđom Loredanom 

Jakominić, te je dogovoreno da će se provesti literarni i likovni natječaj na temu 
Majčin dan i Moja obitelj.  
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 Izložba najboljih likovnih i prezentacija literarnih radova će se održati u OŠ 
„Podmurvice“ kako bi događaju mogao sudjelovati veći broj djece i roditelja. MO 
Mlaka će nagraditi 2 najbolja rada prigodnim poklonima (u vrijednosti od ukupno 
300,00 kn). 

 
AD 5 

 
 Nije bilo prijedloga za raspravu. 

 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
  


